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I nedanstående punkter ombeds styrelsen diskutera verksamheten med avseende 
på kommunalt ändamål, uppdrag och kommunala befogenheter. 

• Styrelsen ombeds att ge en statusrapportering (planer) angående 
kommunfullmäktiges uppdrag att avyttra/avveckla verksamheterna i 
dotterbolagen GS Buss AB och GS Trafikantservice AB. 

• Styrelsen ombeds att informera om hur samarbetet med Västtrafik AB kring 
ägandet av Göteborgs Spårvägar AB har utvecklats? Vilka områden har följts och 
vilka samråd har skett i det etablerade ägarrådet för Göteborgs Spårvägar AB?
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Styrelsen ombeds att ge en statusrapportering (planer) angående 
kommunfullmäktiges uppdrag att avyttra/avveckla verksamheterna i dotterbolagen 
GS Buss AB (GSB) och GS Trafikantservice AB (GST)

• GSB genomgår ett avvecklingsprojekt avseende Trafikområde Centrum

• GSB:s Depå Kville kvarstår enligt nuvarande avtal till 2023-12-31 

• Delprojekt startar i september angående organisering av verksamheten på Depå 
Kville efter att Trafikområde Centrum avvecklats i juni 2022
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Tidsplan avvecklingsprojekt Trafikområde Centrum
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Styrelsen ombeds att ge en statusrapportering (planer) angående 
kommunfullmäktiges uppdrag att avyttra/avveckla verksamheterna i dotterbolagen 
GS Buss AB (GSB) och GS Trafikantservice AB (GST)

GS Trafikantservice AB 

• Försäljningsprocessen pågår.
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Styrelsen ombeds att informera om hur samarbetet med Västtrafik AB kring 
ägandet av Göteborgs Spårvägar AB har utvecklats? Vilka områden har följts och 
vilka samråd har skett i det etablerade ägarrådet för Göteborgs Spårvägar AB? 

1. Koncernbildning

2. Effektiviseringsplan

3. Gemensamt IT-system/IT-delningsprojekt
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Principiell fråga

Enligt kommunallagen ska kommunfullmäktige beredas möjlighet att ta ställning till 
sådana beslut i verksamheten som är av principiell beskaffenhet.

• Styrelsens bedömning av kommande frågeställning är av principiell beskaffenhet 
eller av större vikt där kommunfullmäktige behöver ta ställning? Information och 
dialog under denna punkt syftar till att förbereda inför kommande vägval, större 
investeringar, omvärldens påverkan på möjlighet att uppfylla kommunalt 
ändamål och befogenheter med mera.
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Principiell fråga från Ägardialog 2020

Vad händer med Göteborgs Stads Kollektivtrafik AB som bolag om  ägandet enbart 
består av 85% av GSAB?

Styrelsen i GSHAB 2020-11-02 (från protokoll)

I dialogen framkommer frågeställningar som rör organisering av kollektivtrafiken i 
ett scenario där endast Göteborgs Spårvägar AB finns kvar som bolag under 
Göteborgs Stads Kollektivtrafik AB. Bolaget lyfter inga ytterligare frågeställningar av 
principiell beskaffenhet eller av större vikt som kan kräva kommunfullmäktiges 
ställningstagande de närmaste åren.
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Principiell fråga inför  Ägardialog 2021 kvarstår från Ägardialog 2020

Vad händer med Göteborgs Stads Kollektivtrafik AB (GSK) som bolag om  ägandet 
enbart består av 85% av GSAB?

Enligt instruktion inför Ägardialog från Stadshus ska styrelsen i GSK identifiera 
principiella frågor samt ge underlag som syftar till att förbereda inför kommande 
vägval, större investeringar, omvärldens påverkan på möjlighet att uppfylla 
kommunalt ändamål och befogenheter med mera.

Styrelsen i GSK efterfrågar en dialog i frågan med styrelsen i Stadshus hur den 
fortsatta driften av verksamheten i GSK ska ske?

• Fortsätta som idag.
• Avveckling.
• Förändra uppdraget.


